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Zápis č. 4 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov  

ze dne 20. 6. 2019 

 

Přítomní zastupitelé: 
Jiří Filip (1)    Martina Jirčíková (4)                 Zbyněk Severýn (7) 

Tomáš Franke (2)   Tomáš Novotný (5)        Ing. Roman Studený (8)  
Bc. Lada Hejtmánková (3)  Lucie Pohanková (6)        Zdeněk Tomíček (9) 

            

 

Hlasování zastupitelů: A pro, N proti, Z zdržel se hlasování 

                          Pokud není uvedeno jinak, zastupitelstvo městyse (dále jen ZM) hlasovalo                             
 jednomyslně. 
 

 

Ostatní občané: dle přiložené prezenční listiny 
 

Zasedání řídil: starosta městyse Ing. Roman Studený 

 

 

 

Po zahájení, uvítání občanů a starosty obce Lichkov Mgr. Romana Richtra starosta 

městyse konstatoval, že je přítomna většina zastupitelů městyse a zasedání je tudíž schopné 

usnášení. Zasedání bylo řádně a včas svoláno, zveřejněno na úřední desce a v souladu se 

zákonem o obcích. 

 

 

 

 

Pro jednání je navržen tento program:   
 

1. Volba komisí 

2. Kontrola usnesení  

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse  

a) Zpráva Finančního výboru  

b) Dodatek-povodňový plán  

c) Opravy komunikací  

d) Rozpočtová opatření  

e) Výjimka ZŠ Mladkov 

f) Prodeje a pronájmy pozemků  

g) Ankety městyse 

4. Došlé spisy a žádosti  

5. Diskuse a usnesení 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje program jednání zastupitelstva městyse. 
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1. Volba komisí  
 

Předsedající navrhl určit do návrhové komise pana Zbyňka Severýna a paní Martinu 

Jirčíkovou. 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje návrhovou komisi ve složení: pan Zbyněk 

Severýn a paní Martina Jirčíková. 

   

          

 

Dále předsedající navrhl ověřovatele zápisu pana Zdeňka Tomíčka a paní Lucii 

Pohankovou. 

          

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje ověřovatelé zápisu pana Zdeňka Tomíčka a paní 

Lucii Pohankovou. 

 

          

          

 

Ověřovatelé zápisu z jednání ZM ze dne 24. 4. 2019 pan Jiří Filip a pan Tomáš Franke 

nevznesli námitek a shledali zápis i usnesení v souladu s průběhem jednání, který stvrdili svými 

podpisy. 

 

 

 

 

 

 

2. Kontrola usnesení 
 

45/2019- připravena smlouva 

46/2019- připravena smlouva 

47/2019- zveřejněno 

48/2019- požádáno o souhlas s dělením pozemků, smlouva připravena 

52/2019- připraveno k odeslání 

53/2019- dohoda podepsána, částka odeslána 

39/2019 a 40/2019-OZV zveřejněny, čekáme na vyjádření od MV 

49/2019- obhlídka pozemku provedena 

50/2019- obhlídka provedena spolu s ředitelem firmy Dřevotvar, návrh na propojení cesty a    

               směny pozemků 

 

 



3 
 

Činnost úřadu městyse- převzata smlouva o poskytnutí dotace od Pardubického kraje ve výši 

350 000 Kč na dopravní automobil pro JSDHO, byly sepsány technické podmínky na 

automobil, proběhne oslovení dodavatelů a příprava výběrového řízení na automobil, probíhá 

jednání ohledně komplexně pozemkových úprav, dokončeny elektro revize na budovy městyse, 

byla provedena obhlídka lesních porostů s revírníkem kvůli kůrovci, prodej palivového dřeva, 

dále se řeší pojistná událost, spadlý strom na silnici na čelní sklo a kapotu auta, byla provedena 

obnova kanalizační přípojky u XXX, byl vytvořen návrh na strategický rozvojový dokument, 

probíhají finální úpravy knihy Orlicko-ústecko z nebe, proběhlo setkání seniorů v Domě hasičů, 

spolupráce při pořádání hasičských soutěží, provedla se hydroizolace u čp. 109, provedeno 

frézování pařezů u hřbitova, zařizuje se převod hřbitova Mladkov do vlastnictví městyse, řešení 

rekonstrukce bytu v č.p. 85. Také byla provedena oprava traktoru. 

 

 

 

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 
 

a) Zpráva Finančního výboru  

 

Předsedkyně finančního výboru seznámila zastupitele se zprávou a výsledkem kontroly 

městyse Mladkov. Protokol o výsledku kontroly je přílohou č. 2 zápisu ze zasedání. 

 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí Protokol o výsledku kontroly Finančního 

výboru. 

 

 

b) Dodatek-povodňový plán  
 

SM seznámil zastupitele s dodatkem č. 2 ke smlouvě o způsobu financování projektu 

„Zpracování digitálního povodňového plánu a vybudování sítě varovného a vyrozumívacího 

systému pro území obce s rozšířenou působností Králíky“ ze dne 21.12.2009 mezi městem 

Králíky a obcemi Červená Voda, Dolní Morava, Lichkova a Mladkova. Dodatek smlouvy se 

týká výdajů na pravidelný servis srážkoměrů. 

 

 

 

 ZM schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o způsobu financování projektu 

„Zpracování digitálního povodňového plánu a vybudování sítě varovného a 

vyrozumívacího systému pro území obce s rozšířenou působností Králíky“ ze dne 21. 12. 

2009. 
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c) Opravy komunikací  
 

      c1) Oprava cesty Vlčkovice 

 

 SM seznámil zastupitele a přítomné občany s výsledkem probíhajících jednání o opravě 

cesty ve Vlčkovicích. Z odborného hlediska bylo doporučeno vzhledem ke stavu podloží a cesty 

pokládka vyrovnávací vrstvy asfaltu a jedné nosné vrstvy. Tento úsek náleží do vlastnictví 

městyse Mladkov. Jedná se o část p. p. č. 651/1 v k. ú Vlčkovice u Mladkova o výměře cca 200 

m2. Cena opravy bude cca 80 000 bez DPH. Městys Mladkov je vlastníkem zhruba třetiny této 

cesty. Na opravě dalších úseků by se podílela obec Těchonín, firma Klas Nekoř a firma 

Kovokrab. 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje opravu úseku cesty na p. p. č. 651/1 v k. ú. 

Vlčkovice u Mladkova o výměře přibližně 200 m2 za cenu 80 000 bez DPH. 

            

         

c2) Opravy komunikací ROADMEDIC 

 

 

SM seznámil zastupitele a přítomné občany s cenovou nabídkou opravy komunikací 

v Mladkově a Vlčkovicích od firmy ROADMEDIC Šumperk. Dále jsou v jednání cenové 

nabídky i od jiných firem. 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí cenovou nabídku firmy ROADMEDIC. 

 

          

 

d) Rozpočtová opatření   

 

Účetní obce předkládá rozpočtové opatření č. 5/2019, č. 6/2019 a 7/2019. Starosta 

městyse seznámil přítomné se zněním rozpočtového opatření, které bude přílohou č. 3 zápisu 

ze zasedání. 

 

 

        

 Zastupitelstvo městyse bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 5/2019, č. 6/2019 a 

č. 7/2019. 
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e) Výjimka ZŠ Mladkov 

 

Ředitelka ZŠ a MŠ Mladkov žádá o udělení výjimky z nejnižšího počtu žáků v základní 

škole na školní rok 2019/2020. Počet žáků klesne od září 2019 pod 10 žáků, což je hranice pro 

školu tvořenou jednou třídou prvního stupně. Zřizovatel školy může povolit výjimku 

z nejnižšího počtu dětí za předpokladu, že uhradí zvýšené výdaje na vzdělávací činnost školy, 

a to nad výši stanovenou normativem. 

 

p. Z. Tomíček-táže se, zdali je výhled do budoucna, že bude zase více dětí ve škole. 

p. R. Studený-ano, příští rok už bude žáků do školy více. 

p. Z. Tomíček-mateřská škola má naopak plný stav a byly v letošním roce odmítány děti 

z Mladkova a  Vlčkovic. Ve školce máme děti z okolních vesnic, které ale dále nebudou 

navštěvovat základní školu v Mladkově. 

p. Z. Severýn-bylo by vhodné řešit situaci, aby se děti z Mladkova a Vlčkovic dostaly do místní 

školky. 

p. R. Studený-navýšení míst v mateřské škole není možné např. i z důvodu velikosti prostor MŠ, 

požádáme o schůzku paní ředitelku ZŠ a MŠ Mladkov.      

    

 

Zastupitelstvo městyse povoluje Základní škole a Mateřské škole Mladkov pro 

školní rok 2019/2020 výjimku z nejnižšího počtu žáků v základní škole stanoveného 

v prováděcím právním předpise, kterým je vyhláška č. 48/2005 Sb., o základním 

vzdělávání a některých náležitostech plnění povinné školní docházky, ve znění pozdějších 

předpisů, s tím, že uhradí zvýšené výdaje na vzdělávací činnost školy, a to nad výši 

stanovenou normativem. Minimální počet žáků v základní škole bude ve školním roce 

2019/2020 pod 10. 

 

          

 

 

f) Prodeje a pronájmy pozemků  

 

 

f1) Žádost o odkup obecního pozemku 

 

 

Paní XXX a pan XXX žádá o koupi pozemkové parcely č. 42/2, 42/3, 42/4 v k. ú. Mladkov 

o celkové výměře 856 m2 za účelem výstavby rodinného domu.  

 

          

p. XXX-popsal důvody pro stavbu rodinného domu. 

pí. L. Hejtmánková-v jakém časovém horizontu budete stavět? 

p. XXX-odpověděl, že stavba probíhat svépomocí, v letošním roce by si zajistili povolení a 

příští rok začali se stavbou. 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 42/2 o výměře 

262 m2, 42/3 o výměře 501 m2, 42/4 o výměře 93 m2 v k. ú. Mladkov. 
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f2) Žádost o odkup pozemku 

 

Pan XXX žádá o odkup p. p. č. 1050/3 v k. ú. Mladkov o výměře 5 m2.  
 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje zveřejnění záměru prodeje p. p. č 1050/3 o 

výměře 5 m2 k. ú. Mladkov. 

 

 

 

f2) Žádost pan XXX 

 

Pan XXX žádá o odkup p. p. č 108/3 v k. ú. Petrovičky u Mladkova o výměře 356 m2. Na 

tomto pozemku mají přístupovou cestu k chalupě a jímku s rozvodem vody. Po minulém 

zasedání byla provedena prohlídka pozemku zastupiteli městyse. 

 

 
        

Zastupitelstvo městyse schvaluje zveřejnění záměru prodeje p. p. č 108/3 o výměře 

356 m2 v k. ú. Petrovičky u Mladkova. 

 

        

g)  Ankety městyse 

 

 

 

g1) Vyhodnocení ankety Umístění kontejnerů ve Vlčkovicích 

 

Pan Z. Tomíček seznámil zastupitele s výsledky ankety Umístění kontejnerů ve 

Vlčkovicích. Umístění kontejnerů na p. p. č. 364/1 „před starým krámem“ získalo 10 hlasů, na 

p. p. č. 22/2 „po panem XXX“ 22 hlasů a na p. p. č. 667/2 „naproti kulturnímu domu“ hlasy 3.  

 

p. T. Franke-se tázal, zda nebude na pozemku 22/2 problém s vyvážením v zimním období. 

p. R. Studený-před svozem kontejnerů zaměstnanci městyse zajistí úklid sněhu. 

 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí výsledky ankety Umístění kontejnerů ve 

Vlčkovicích. 
 

      

Zastupitelstvo městyse schvaluje nové umístění kontejnerů ve Vlčkovicích na p. p. č. 

22/2 „pod panem XXX“. 
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g2) Vyhodnocení dotazníků pro SRD  

 

Místostarostka městyse seznámila zastupitele s výsledky ankety v Mladkově a Vlčkovicích, 

které slouží jako podklad pro vypracování Strategického rozvojového dokumentu městyse 

Mladkov. 

 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí výsledky dotazníků pro vypracování 

Strategického rozvojového dokumentu městyse Mladkov, které budou podkladem pro 

daný dokument. 

 

 

 

4. Došlé spisy a žádosti 
 

a) Dotace JSDHO 

 

SM informoval o možnosti využití dotace na zásahové oděvy a obuv pro jednotky SDH 

obcí v Pardubickém kraji, kdy došlo rozhodnutím zastupitelstva Pardubického kraje k navýšení 

finančních prostředků. 

          

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí možnost využití dotace pro jednotky SDH 

obcí v Pardubickém kraji. 

 

 

b) Dotace SRD 

 

Zastupitelstvo Pardubického kraje schválilo pro městys Mladkov poskytnutí dotace na 

projekt „Zpracování strategického rozvojového dokumentu“ ve výši 29 645 Kč. 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí poskytnutí dotace na projekt „Zpracování 

strategického rozvojového dokumentu“ ve výši 29 645 Kč. 

 

  

c) Žádost o zahrnutí do projednávaného územního plánu 

 

SM přednesl informace o záměru výstavby rodinného domu a hospodářského objektu 

pana XXX v k. ú. Petrovičky u Mladkova a žádosti o případnou změnu v územním plánu. 

 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí žádost o zahrnutí požadavků do 

projednávaného územního plánu.  
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d) Žádost ČČK 
 

Oblastní spolek ČČK Ústí nad Orlicí žádá o individuální dotaci na nutnou rekonstrukci 

budovy OS ČČK z důvodu nevyhovujícího stavebně-technického stavu. 

 

pí. L. Hejtmánková-doporučuje poskytnout finanční výpomoc z důvodu potřeby spolku 

ČČK  

p. R. Studený-vyzdvihl dlouholetou spolupráci spolku ČČK Mladkova a Vlčkovic 

s oblastním spolkem ČČK Ústí nad Orlicí.      

    

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje dar pro ČČK Ústí nad Orlicí na rekonstrukci budovy 

OS ČČK ve výši 10 000 Kč. 

        

e) Žádost o podporu provozu Linky bezpečí, z. s. 

 

Ředitelka Linky bezpečí, z. s. žádá o příspěvek ve výši 5000 Kč na provoz. Cílem Linky 

bezpečí je pomáhat dětem a mladým lidem v krizových situacích anonymně, zdarma a nonstop. 

          

 

ZM schvaluje příspěvek na provoz Linky bezpečí ve výši 2 000 Kč. 

 

 

f) Žádost organizačního týmu Retrovesničky 

 

Organizační tým Retrovesničky žádá o pronájem KD Mladkov ve dnech 16. – 18. 8. 

2019 a přilehlých prostranství dne 17. 8. 2019 při konání již 5. ročníku akce „Retrovesnička“. 

A také žádá o finanční výpomoc městys Mladkov na realizaci letního biografu, atrakcí pro děti. 

p. Z. Severýn-v loňském roce jsme schválili 15 000 Kč. 

pí. XXX-příspěvek se vyplácí oproti dokladům. 

p. R. Studený-je to akce tradiční hojně navštěvovaná, organizátoři odvádí dobrou práci. 

pí. L. Hejtmánková-navrhuje 20 000 Kč z důvodu výše pronájmu dětských kolotočů a 

letního kina, je třeba podporovat akce tohoto typu. 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje pronájem KD Mladkov ve dnech 16.-18. 8. 2019 

a přilehlých prostranství dne 17. 8. 2019 pro 5. ročník „Retrovesničky“ a finanční 

podporu do výše 20 000 Kč. 
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f) Prosba o pomoc při zajištění dopravního nočního spoje z Králík 

 SM informoval o zrušení nočního spoje z Králík pro pracovníky firmy OEZ, které 

požádali o pomoc při řešení.  

 

p. R. Richtr-objasnil již provedené kroky v této záležitosti, bylo by možné zřídit vlakový spoj 

z Králík do Mladkova, tento vlak by zůstal stát v Mladkově a pak by byl převezen zpět do Králík. 

Tuto variantu by plně hradil Pardubický kraj. Pokud by byl zřízen autobusový spoj, musely by 

obce přispívat cca 58 000 Kč ročně. Třetí variantou je využití taxislužby v Králíkách, která je 

již domluvena na dobu, než by začal jezdit vlakový spoj. Zřízení spoje se bude dále projednávat. 

p. R. Studený-zmínil, že nebyly žádné připomínky k novému jízdnímu řádu. 

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí prosbu o pomoc při zajištění dopravního 

nočního spoje z Králík. 

 

 

 

6. Diskuse a usnesení 

 

p. R. Studený-seznámil zastupitele a přítomné občany s plány zájemce o koupi lyžařského 

areálu v Petrovičkách. 

p. T. Novotný-upozornil na špatný technický stav objektů na náměstí z důvodu oslav městyse 

v roce 2020. A je také třeba rekonstruovat byty městyse. 

p. R. Studený-opravy některých bytů jsou již naplánovány, nyní probíhá neplánovaně 

rekonstrukce bytu v č.p. 85. Bylo opraveno zatékání do střechy na č.p. 133 a na budově 

obchodu. Dále se připravuje oprava ve školní kuchyni a oprava části střechy KD Vlčkovice. 

p. Z. Tomíček-se tázal, jaký je stav podaných žádostí o dotace? 

p. R. Studený-máme doporučenou žádost ke schválení na úpravu vnitřních prostor KD 

Mladkov. Ke hřišti ve Vlčkovicích nemáme žádné vyjádření.  

 pí. XXX-přinesla vzorky teplé a studené vody tekoucí v bytě městyse, kde je potřeba vody 

spousty odpouštět, aby byla čirá. 

p. R. Studený-bude provedena kontrola kvality pitné vody v č.p. 133 bytě č. 2 

 

 

 

 

 

 

Po vyčerpání bodů jednání byl přednesen souhrn usnesení pan Zbyněk Severýn                                             

a usnesení zastupitelstva městyse tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.  
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Ověřovatelé zápisu:                   Starosta městyse: 

 

Zdeněk Tomíček v.r.       Ing. Roman Studený v.r.      

 

 

Lucie Pohanková v.r. 

 

 

 

 

 
 

 

Zapsala: Lada Hejtmánková 

 

 

 

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:00 hod. 

Zasedání bylo ukončeno v 20:50 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha č. 1 – Usnesení zastupitelstva městyse 

Příloha č. 2 – Protokol o výsledku kontroly Finančního výboru 

Příloha č. 3 – Rozpočtová opatření 
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Příloha č. 1 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov ze dne 20. 6. 2019 

 
 
USNESENÍ 

Zastupitelstvo městyse:  

a) schvaluje usnesením číslo:  

 

54/2019- program jednání zastupitelstva městyse. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 9-0-0 

55/2019- návrhovou komisi ve složení: pan: Zbyněk Severýn a paní Martina 

Jirčíková. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 9-0-0 

56/2019- ověřovatele zápisu pana Zdeňka Tomíčka a paní Lucii Pohankovou. 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  

57/2019- Dodatek č. 2 ke smlouvě o způsobu financování projektu „Zpracování           

digitálního povodňového plánu a vybudování sítě varovného a vyrozumívacího 

systému pro území obce s rozšířenou působností Králíky“ ze dne 21. 12. 2009. 

 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  

58/2019- opravu úseku cesty na p. p. č. 651/1 v k. ú. Vlčkovice u Mladkova o výměře   

přibližně 200 m2 za cenu 80 000 bez DPH. 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  

60/2019- zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 42/2 o výměře 262 m2, 42/3 o výměře 501 
m2, 42/4 o výměře 93 m2 v k. ú. Mladkov. 
 
Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  
 

61/2019- zveřejnění záměru prodeje p. p. č 1050/3 o výměře 5 m2 k. ú. Mladkov. 
 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  

62/2019- zveřejnění záměru prodeje p. p. č 108/3 o výměře 356 m2 v k. ú. Petrovičky 

u Mladkova. 

 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0 
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63/2019- nové umístění kontejnerů ve Vlčkovicích na p. p. č. 22/2 „pod panem XXX“. 
 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0 

  

64/2019- schvaluje dar pro ČČK Ústí nad Orlicí na rekonstrukci budovy OS ČČK ve 
výši 10 000 Kč. 
 
Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0 

 
65/2019- příspěvek na provoz Linky bezpečí ve výši 2 000 Kč. 

 
Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  
 
66/2019- pronájem KD Mladkov ve dnech 16.-18. 8. 2019 a přilehlých prostranství dne 

17. 8. 2019 pro 5. ročník „Retrovesničky“ a finanční podporu do výše 20 000 Kč. 

 
Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  

  

  

b) povoluje usnesením číslo: 

59/2019- Základní škole a Mateřské škole Mladkov pro školní rok 2019/2020 výjimku 
z nejnižšího počtu žáků v základní škole stanoveného v prováděcím právním předpise, 
kterým je vyhláška č. 48/2005 Sb., o základním vzdělávání a některých náležitostech 
plnění povinné školní docházky, ve znění pozdějších předpisů, s tím, že uhradí 
zvýšené výdaje na vzdělávací činnost školy, a to nad výši stanovenou normativem. 
Minimální počet žáků v základní škole bude ve školním roce 2019/2020 pod 10. 
 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 9-0-0  
 

 

c) bere na vědomí: 

- Protokol o výsledku kontroly Finančního výboru. 

- cenovou nabídku firmy ROADMEDIC. 

- Rozpočtové opatření č. 5/2019, č. 6/2019 a č. 7/2019. 

- výsledky ankety Umístění kontejnerů ve Vlčkovicích. 
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- výsledky dotazníků pro vypracování Strategického rozvojového 
dokumentu městyse Mladkov, které budou podkladem pro daný 
dokument. 
 

- možnost využití dotace pro jednotky SDH obcí v Pardubickém 
kraji. 
 

- poskytnutí dotace na projekt „Zpracování strategického 
rozvojového dokumentu“ ve výši 29 645 Kč. 
 

- žádost o zahrnutí požadavků do projednávaného územního plánu. 

- prosbu o pomoc při zajištění dopravního nočního spoje z Králík. 

  

 

 

 

 

 

 
 

 

 
Starosta městyse:        Místostarostka městyse:  
 

Ing. Studený Roman v.r.      Bc. Lada Hejtmánková v.r. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne:  
Sejmuto z úřední desky dne:  
 

 


